



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 25:e juli 2023 kl. 17:54

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Linus Fäldt [LF]
Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DVL]
Ekonomiansvarig: Linnéa Eriksson [LE]
SAMO: Lovisa Flodman [LoF]
Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]
Informationsansvarig: Evelina Svensson [ES]

Föredragande:

Formalia

§1. Mötets öppnande

Douglas Van Leeuwen förklarar att mötet öppnat kl. 17:54 [DVL]

§2. Val av justeringsperson

Mötet väljer Einar Oldberg till justeringsperson [DVL]

§3. Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar [DVL]

§4. Godkännande av dagordningen

Mötet godkänner dagordningen [DVL]

§5. Föregående protokoll (230614)

Mötet godkänner föregående protokoll (230614) [ES]

Informationsfrågor

§6. Meddelanden

a. Ordförande

Linus berättar att hans arbete går bra och kan hjälpa andra. [LF]

b. Vice ordförande

Douglas berättar om olika projekt som bil och parkering. [DVL]

Mötesordförande (Douglas Van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)

Justeringsperson (Einar Oldberg)



Arbetar med SAK-mötet och Bunkern-kontrakt.

- c. *Ekonomiansvarig* [LE]
Linnea berättar att hon bokför och har haft möte med föregående ekonomiansvarig. Hjälper andra kassörer och kommittéer med frågor.
- d. *SAMO* [LoF]
Lovisa berättar att hon inte haft något förberedande arbete ännu men ska höra av sig till kommittéer och presentera sig.
- e. *Arbetsmarknadsansvarig* [AN]
- f. *Utbildningsansvarig* [EO]
Einar berättar att han har haft arbete med SnH men inget förberedande arbete för styret.
- g. *Informationsansvarig* [ES]
Evelina berättar om planering inför PR-möte och idéer om ny layout för instagram.

Beslutsfrågor

- §7. **Orbi** [DVL]
Mötet beslutar om att alla kommittéer ska använda Orbi som samlingsplats för information om alla arrangemang under Mottagningen. På grund av lång väntan av utbetalningar och ingen möjlighet att boka biljetter i Orbi kommer all försäljning ske på plats.
- §8. **Äskning DKV - Hårfärg** [DVL]
Bidrag för blekning och hårfärg
Beslut:
• Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet.
- §9. **Äskning DKV - Häfvöhl** [DVL]
Bidrag för häfvöhl

Mötesordförande (Douglas Van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)

Justeringsperson (Einar Oldberg)



Beslut:

- Mötet beslutar att avslå bidragsansökan med motiveringen att de inte tydligt specificerat kostnaderna för vad de äskar för.

§10. Äskning DKV - Penslar

[DVL]

Bidrag för penslar för att måla sektionmärket.

Beslut:

- Mötet beslutar att avslå bidragsansökan med motivering att de har en budgetpost de kan använda sig av.

[DVL]

§11. Äskning DKV - Symaskiner

Bidrag för 3 stycken symaskiner

Beslut:

- Mötet beslutar att avslå bidragsansökan med motiveringen att det redan finns symaskiner att låna ut till sektionen på Campus Lindholmen.

§12. Äskning DKV - Säckkärra

[DVL]

Bidrag för punkteringsfria hjul

Beslut:

- Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet

§13. Äskning DKV - Teambuilding

[DVL]

Bidrag för transport och mat under teambuilding

Beslut:

- Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet

Evelina yrkar för paus 19:15

Mötet öppnas igen 19:55

Lovisa lämnar mötet

§14. Äskning DKV - Tält

[DVL]

Bidrag för

Beslut:

- Mötet beslutar att avslå bidragsansökan med motivering av bristande argument för behov vid ett arr under

Mötesordförande (Douglas Van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)

Justeringsperson (Einar Oldberg)



Mottagningen.

[DVL]

§15. Äskning DKV - Färg till sektionsmärket

Bidrag för färg till sektionsmärket

Beslut:

- Mötet beslutar att avslå bidragsansökan med motivering av bristande kunskap och val av färg att äska bidrag för.

[DVL]

§16. Äskning DKV - Batteri och voltmeter

Bidrag för batteri och voltmeter för bandspelare

Beslut:

- Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet

[DVL]

§17. Äskning Rustet - Teambuilding

Bidrag för teambuilding

Beslut:

- Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet

[DVL]

§18. Äskning Skhåll - Kavajer

Bidrag för profilkläder till 6 stycken medlemmar

Beslut:

- Mötet beslutar att godkänna bidragsansökan i sin helhet

Lovisa ansluter till mötet igen

[DVL]

§19. Datum för sektionmöten

Mötet beslutar sektionmöten 5 oktober, 7 december, 22 februari och 2 maj

[DVL]

§20. Droopymagasinet's förslag på namn

Mötet beslutar att avslå förslagen på namn då namnen är politiskt vinklade och inte könsneutrala.

[DVL]

§21. Val av talman

Mötet beslutar att nominera Evelyn Winroth som talman. Evelyn tackar ja till erbjudandet.

Mötesordförande (Douglas Van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)

Justeringsperson (Einar Oldberg)



§22. SAK

Mötet beslutar att preliminärboka den 6 augusti till SAK-möte.

Diskussionsfrågor

§23. Möten med alla komittér

Styret beslutar att ha rullande möten med alla kommittéer under planeringsveckorna

§24. Medarbetarsamtal

Linus vill ha individuella medarbetarsamtal med samtliga medlemmar

§25. JämH

Mötet diskuterar om hur vi ska rekrytera studenter till JämH.

§26. Gå igenom mail

Linus påminner samtliga medlemmar om mejl och går igenom specifika viktiga post-specifika mejl.

§27. Bokningssystem för mottagningsbil

Mötet diskuterar att ha en kalender där kommittéer kan boka mottagningsbilen.

§28. Bunkern

Mötet diskuterar om att boka ett möte med Hkex och Rustet för att diskutera bokningar, avsyning och regler.

§29. Profilkläder

Diskuterar om att beställa profilkläder. Samtliga medlemmar vill ha skjorta istället för piké.

Formalia

§30. Övriga frågor

[Lovisa]: Linnea, har jag pengar till visitkort?

Svar: 400kr.

[Linus]: Har vi fått fler anmälningar till lekmannearevisor?

Svar: Jag vet inte.

Mötesordförande (Douglas Van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)

Justeringsperson (Einar Oldberg)



[Evelina]: Har jag pengar till mackor till PR-mötet?

Svar: Jag vet inte. Jag ska prata med Casper.

[Douglas]: Linnea, hur mycket pengar har jag till KoFot-möten?

Svar: Det finns en post om det i budgeten.

[Einar]: Vad ska vi svara HD angående patet-access?

Svar: Douglas ska undersöka frågan.

§31. Nästa möte (230801, kl.18:30)

[DVL]

§32. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§33. Mötets avslutande

Douglas förklarar mötet avslutat kl. 22:37

Mötesordförande (Douglas Van Leeuwen)

Sekreterare (Evelina Svensson)

Justeringsperson (Einar Oldberg)